
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 14 februari 2023 
Onderwerp Glasvezel en herbestrating 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geacht college, 

Tegenwoordig kunnen we niet meer zonder internet. We willen ook steeds sneller kunnen internetten. 

Daarom wordt er glasvezel aangelegd door/in opdracht van telecombedrijven. Ook hier in 

Roosendaal. Helaas gaat de aanleg van glasvezel niet onopgemerkt. Straten worden in een 

recordtempo opengebroken, glasvezel wordt aangelegd, maar het terugleggen van die straten laat 

nogal eens op zich wachten. De raad heeft voor het zomerreces in 2022 (zie HIER) nog ingestemd 

met een motie over het terugleggen van de straat/stoep op kwaliteitsniveau A van straten/stoepen die 

al aangepakt waren vanwege glasvezel en straten/stoepen die nog zouden volgen in 2023. 

Toch bereiken signalen onze fractie die aangeven dat dit eigenlijk helemaal niet zo soepel gaat. 

Signalen dat bedrijf A met 50 man sterk de straten/stoepen opengooit, maar dat bedrijf B maar met 3 

man komt om die straten/stoepen weer dicht te leggen. Signalen dat er dagen dan wel weken tussen 

het einde van de aanleg en het begin van het dichtmaken kan zitten (met gevaarlijke situaties tot 

gevolg). Signalen dat wat er uiteindelijk afgeleverd wordt qua dichtgemaakte straten/stoepen nog 

slechter of gevaarlijker was dan voordat de straat opengebroken werd. Signalen dat er gebrekkige 

communicatie is over de werkzaamheden. 

Over glasvezel is als raad zowel schriftelijk als in commissie al weleens eerder gesproken. Omdat het 

kan zijn dat informatie in de tussentijd misschien veranderd is, hebben wij een aantal vragen 

opgenomen die misschien hetzelfde beantwoord kunnen worden als vragen die vorig jaar al 

besproken zijn. Daar mag u natuurlijk naar verwijzen. Omwille van een volledig beeld stellen wij die 

vragen voor de zekerheid dus opnieuw. Wij hopen op uw begrip hiervoor. 

Vanuit de optiek dat de gemeente veilig, schoon en heel moet zijn, is het natuurlijk van belang dat we 

in dit proces goed zicht houden op de veiligheid van inwoners als er straten/stoepen opengebroken 

liggen. Wanneer de straten/stoepen dan weer dichtgemaakt zijn moet het geheel er natuurlijk schoon 

weer bijliggen en vooral heel zijn. Om zo weer opnieuw veilig gebruik te kunnen maken van de straten 

en stoepen. 

 

De fractie van PvdA Roosendaal heeft de volgende vragen: 

1. Wat is ook alweer de afspraak tussen de gemeente en telecombedrijven als het aankomt op 

het openbreken van straten/stoepen voor de aanleg van glasvezel? Met andere woorden: 

mogen zij dat zomaar doen of is daar toestemming voor nodig? 

2. In het verlengde van de vorige vraag: welke coördinatie vindt er plaats en hoe worden 

inwoners geïnformeerd/zouden inwoners geïnformeerd moeten worden over de 

werkzaamheden? 

https://raad.roosendaal.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2022/21-juli/19:30/6a-Motie-1-VVD-VLP-Herstraten-trottoirs-op-hoger-kwaliteitsniveau-bij-aanleg-glasvezelkabels.pdf)


 

3. Hoe controleert de gemeente, in relatie tot de genoemde aangenomen motie, of de 

herbestrating inderdaad op kwaliteitsniveau A is gelegd en wat zijn de vervolgstappen als dit 

niet zo blijkt te zijn? 

4. Zijn de signalen die ons als fractie hebben bereikt ook bekend bij de gemeente en hoe gaat 

de gemeente hiermee om c.q. wat doet de gemeente hiermee? 

5. Zijn er verbeterpunten op te merken in de uitvoering van het gevoerde beleid? 

6. Voor zover u dit kunt beantwoorden: Betekent dit dus dat het aangelegde glasvezel alleen 

beschikbaar is voor T-Mobile klanten? 

7. Zo ja, moeten dan alle telecombedrijven (KPN, Ziggo, Delta, etc.) zelf glasvezelkabels gaan 

leggen en dat de straten/stoepen dus weer opnieuw open moeten? 

8. Heeft u als college tijding inzicht in wanneer er waar en door welke partij een straat/stoep 

aangepakt gaat worden betreffende de aanleg van glasvezel of hoort u dat zelf ook pas last 

minute? 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Björn Rommens, Paul Klaver 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.     Wat is ook alweer de afspraak tussen de gemeente en telecombedrijven als het aankomt 

op het openbreken van straten/stoepen voor de aanleg van glasvezel? Met andere woorden: 

mogen zij dat zomaar doen of is daar toestemming voor nodig? 

De gemeente dient de aanleg volgens de Telecommunicatiewet toe te staan, maar we geven wel 

voorwaarden mee om de overlast en onveilige situaties zoveel mogelijk te voorkomen. 

2.     In het verlengde van de vorige vraag: welke coördinatie vindt er plaats en hoe worden 

inwoners geïnformeerd/zouden inwoners geïnformeerd moeten worden over de 

werkzaamheden? 

Er vindt dagelijkse coördinatie plaats tussen de toezichthouders van de gemeente, de aannemer die 

zich bezighoudt met de aanleg van glasvezel en de aannemer die zich bezighoudt met het herstel van 

de trottoirs. Bewoners dienen een week voor de start van de aanleg op de hoogte te worden gebracht 

met een graafbrief. Een werkdag voorafgaande aan de daadwerkelijke start van de werkzaamheden 

behoort een parkeerbrief bezorgd te worden. Ten behoeve van het helder communiceren naar 

bewoners wordt er een websitepagina aangemaakt rondom de aanleg van glasvezel in Roosendaal. 

Op deze pagina kunnen bewoners meer informatie terugvinden over de aanleg van glasvezel. 

3.     Hoe controleert de gemeente, in relatie tot de genoemde aangenomen motie, of de 

herbestrating inderdaad op kwaliteitsniveau A is gelegd en wat zijn de vervolgstappen als dit 

niet zo blijkt te zijn? 

De aangebrachte kwaliteit wordt getoetst door een toezichthouder van de gemeente Roosendaal. Als 

het gewenste kwaliteitsniveau niet is gehaald, wordt de aannemer gesommeerd 

herstelwerkzaamheden uit te voeren om het gewenste niveau alsnog te behalen.  

4.     Zijn de signalen die ons als fractie hebben bereikt ook bekend bij de gemeente en hoe 

gaat de gemeente hiermee om c.q. wat doet de gemeente hiermee? 

De gemeente is per 1-2-2023 gestart met het geheel herstraten van die trottoirs die niet voldoen aan 

de gestelde criteria. Voor de overige trottoirs wordt alleen de sleuf terug aangebracht in dezelfde 

kwaliteit zoals deze voor de aanleg was. Hier vindt geen kwaliteitsverbetering plaats. Niet alle trottoirs 

worden dus in zijn geheel herstraat. Iedere graafploeg is gekoppeld aan een straatploeg. Daar waar 

gegraven wordt, dient de volgende (werk)dag gestart te worden met het terug aanbrengen van de 

bestrating. De hoeveelheid trottoir die een graafploeg op mag breken is gekoppeld aan de capaciteit 

die de straatmaker terug aan kan brengen. 

Door weersomstandigheden, bijvoorbeeld overmatige neerslag of nachtvorst kan hier een achterstand 

in komen. De volgende dag kan dan immers niet gestart worden met het aanbrengen van de 

bestrating. Dit doet zich uiteraard meer voor in deze winterperiode, maar het weer zit nog niet geheel 

mee. Deze opgelopen achterstand dient zo spoedig mogelijk te worden ingehaald als de 

omstandigheden het toelaten. Door bovenstaande omstandigheden kan de indruk ontstaan dat de 

gravende partij veel meer opbreekt dan er de volgende dag weer terug aangebracht kan worden. 

Uiteraard heeft het continue onze aandacht om achterstanden en bijbehorende overlast zoveel 

mogelijk te voorkomen, bijvoorbeeld door het inzetten van extra straatploegen of het stil leggen van 

de graafwerkzaamheden door de graafploeg. Hiervoor vindt continue afstemming plaats.  De 

beeldvorming dat met 50 man de straat wordt opgebroken en met 3 man wordt dicht gestraat is niet 

gebaseerd op de realiteit. Wanneer op vrijdag gegraven wordt, dan zal pas op maandag gestart 

worden met herstraten. Bewoners merken dan inderdaad terecht op dat trottoirs enkele dagen open 

liggen. 



 

 

 

5.     Zijn er verbeterpunten op te merken in de uitvoering van het gevoerde beleid? 

We zijn continue aan het sturen op de uitvoering van het beleid dat werkzaamheden met zo min 

mogelijk overlast plaats dienen te vinden. Hiervoor vindt dagelijks coördinatie plaats tussen 

gemeente, gravende partij en straatmakers om de uitgangspunten voor de aanleg na te komen.  

Daar waar de gravende partij of de partij die herstraat niet de kwaliteit levert dat redelijkerwijs mag 

worden verwacht, zal worden vervangen door een andere partij. Dit heeft nu vier keer plaatsgevonden 

binnen onze gemeente. 

6.     Voor zover u dit kunt beantwoorden: Betekent dit dus dat het aangelegde glasvezel alleen 

beschikbaar is voor T-Mobile klanten? 

Deze vraag kan beantwoord worden door Open Dutch Fiber. Zij zijn de netwerkbeheerder. 

7.     Zo ja, moeten dan alle telecombedrijven (KPN, Ziggo, Delta, etc.) zelf glasvezelkabels 

gaan leggen en dat de straten/stoepen dus weer opnieuw open moeten? 

Zie vraag 6, maar aangezien de gemeente de Telecommunicatiewet dient toe te staan is het 

aannemelijk dat één of een aantal partijen ook glasvezel of mogelijk in de toekomst een andere 

techniek willen ingraven in het areaal van de gemeente Roosendaal. 

8.     Heeft u als college tijding inzicht in wanneer er waar en door welke partij een straat/stoep 

aangepakt gaat worden betreffende de aanleg van glasvezel of hoort u dat zelf ook pas last 

minute? 

Op wijk en buurtniveau is duidelijk wat wanneer wordt uitgevoerd, maar op straatniveau blijft dat 

lastig. Afstemming op straatniveau vindt dagelijks plaats en is afhankelijk van het weer en 

tegenslagen in de bodem. Denk hierbij aan kabels en leidingen die in het verleden niet of niet goed in 

kaart zijn gebracht door partijen, waardoor een andere route gekozen dient te worden. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,          De burgemeester, 

 

             


